
Referat fra FU møde torsdag 17.6.04 

Tilstede: Jens V Bruun, Christian Jørgensen, Lone H. Nørrevang & Carolina Eldblom.

Der skal lidt mere struktur over DM arrangementet. Christian udarbejder en 
køreplan som skulle gøre det lettere for alle at finde ud af hvordan DM skal forløbe. 

er blevet opdateret og ligger nu på hjemmesiden. De fleste 
foredragsholdere kører rundt til hele landet, men der er et par stykker som ikke vil køre så 
langt. Oplyses ved personlig henvendelse til foredragsholderen.

er blevet overtaget af Carolina Eldblom, og er nu kommet i gang 
for 2004. Diplomer for 2003 er færdiggjort og vil blive udsendt hurtigst muligt.

er stadigvæk hos Sven Erik Riedel, som er ved at afslutte nogle sager 
hurtigst muligt. Derefter vil Carolina Eldblom overtage.

FU har vedtaget at købe Thea Brolunds video og diasshow om klovnefisk til 
programudlånet. Dette vil koste 2000 kr. Udover video skulle det også gerne blive tilgængeligt 
på DVD.
Der vil blive taget kontakt til Tom Boesgaard, som har holdt et spændende foredrag om 
grottedykning. Han skal dog have min 8000 kr. for en evt. video, hvilket er for dyrt medmindre 
at de andre nordiske lande også var interesserede og udgiften derfor kunne deles.

Jens har haft kontakt med nogle grossister som virker interesserede i 
at finansiere et sådant blad. Det skal sikres at INGEN annoncer i et sådant blad må bevirke at 
der fragår annoncer fra et klubblad. I så fald vil annoncen fra kvartalsblad          . Der 
arbejdes videre.

Sven Erik Riedel indstilles af FU til en rød for sit mangeårige arbejde for unionen.
Det blev vedtaget at for fremtiden vil alle nåle undtagen de blå blive betalt af DAU.

fungerer godt. Husk at se på ’siden sidst opdateret’ for de seneste 
opdateringer.

En øget kontakt ville være godt bl.a. mht. indkøb af videoer, 
foredrag o. lign. Der er nordisk træf i Helsingfors til november.

Det faglige indhold er op til dem som afholder mødet. Møde 
lokaler og overnatningsmuligheder bør dog være af en vis standard (hotelkvalitet minimum 3 
stjernet). 

Der er blevet udsendt spørgeskema til alle klubber, med spørgsmål om 
klub forhold o.a. Pt. Har ca. halvdelen af klubberne har svaret. 

Skal der oprettes en 7. kreds for Færøerne? Dette ville dog være uden 
hjemmebedømmelses mulighed.
Indtil videre står Føroya Akvariufelag som en specialforening. De deltager i 
opdrætskonkurrencen.

1 : D M fre m o v e r.

2 : Fo re d ra g s h o ld e rlis t e n

3 : Op d ræ t s k o n k u rre n c e n

4 : Fø rs t e g a n g s o p d ræ t

5 : P ro g ra m u d lå n :

6 : D AU  k v a rt a ls b la d .

7 : N å le .  

8 : Hje m m e s id e n

9 : Ko n t a k t  t il u d la n d e t .

1 0 : D e le g e re t m ø d e t  2 0 0 5 .  

1 1 : S p ø rg e s k e m a .

1 2 : Fæ rø e rn e .
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